
 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

  02.03.2015                                    м.Черкаси                                                № 31   

                             

        засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, культури, 

                          духовності, молодіжної політики та спорту 

 

Всього членів комісії –11 

 

Присутні члени комісії: Лега Ю.Г., Гнідая С.А., Руснак Т.Г., Бієвець Ю.В., 

Величко Л.Г., Касян В.П., Костогриз І.І., Мартинова О.М., Муляров Є.А.,  

Відсутні: Олійник О.В., Хижняк В.М. 

 

Запрошені: 

Бабіченко Світлана Володимирівна – начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Карманнік Роман Володимирович – заступник директора Департаменту 

економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації; 

Зеленський Максим Васильович – начальник управління сім’ї, молоді та 

спорту; 

Кравченко Олександр Володимирович. – в.о.начальника Головного управління 

юстиції у Черкаській області; 

Данилевський Валерій Вікторович - директор  Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Паливода Олександр Васильович -  директор Черкаського регіонального 

управління молодіжного житлового будівництва. 

Артюх Валентина Дмитрівна – проректор з адміністративно-господарської 

роботи ЧНУ ім.Б.Хмельницького. 

                                                      

                                        ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Про звіт про виконання обласного бюджету за 2014 рік. 

          Бабіченко                                            

 Світлана Володимирівна                     - начальник бюджетного управління 

                                                                          Департаменту                    фінансів 

                                                                        облдержадміністрації                                                                                   

2.Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VІ «Про 

обласний бюджет на 2015 рік». 

 Бабіченко 

 Світлана Володимирівна                     - начальник бюджетного управління 



                                                                             Департаменту                     фінансів 

                                                                        облдержадміністрації 

3.Про Стратегію регіонального розвитку Черкаської області на період до 2020 

року.  

Карманнік 

 Роман Володимирович                        - заступник директора Департаменту  

                                                                           економічного  розвитку  і   торгівлі 

                                                                      облдержадміністрації 

4.Про Програму соціального і економічного  розвитку Черкаської області на 

2015 рік. 

Карманнік 

 Роман Володимирович                        - заступник директора Департаменту  

                                                                          економічного  розвитку  і   торгівлі 

                                                                      облдержадміністрації 

5.Про внесення змін до рішення обласної ради від 14.02.2011 № 10-2/VІ «Про 

обласну програму впровадження у навчально-виховний процес 

загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій 

«Сто відсотків» на період до 2015 року». 

          Данилевський 

 Валерій Вікторович                                - директор Департаменту освіти 

                                                                            і науки  облдержадміністрації 

 

6.Про внесення змін до рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3VІ «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на період до 2015 року». 

          Данилевський 

 Валерій Вікторович                                - директор Департаменту освіти 

                                                                            і науки  облдержадміністрації 

 

7.Про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2010 № 3-10/VІ  «Про 

затвердження програми правової освіти населення Черкаської області на 2011-

2015 роки».  

 Чабан 

 Світлана Олександрівна                      - начальник    відділу   державної 

                                                                           реєстрації   з   правової   роботи 

                                                                         Головного   управління  юстиції 

                                                                         у  Черкаській  області  

8.Про хід виконання рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-4/VІ «Про 

обласну програму «Шкільний автобус» на 2012-2015 роки».  

 Данилевський 

 Валерій Вікторович                                - директор Департаменту освіти 



                                                                            і науки  облдержадміністрації 

9.Про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-2/VІ «Про 

обласну програму  впровадження у навчально-виховний процес інформаційно-

комунікаційних технологій «Сто відсотків» на 2012-2015 роки». 

 Данилевський 

 Валерій Вікторович                                - директор Департаменту освіти 

                                                                             і науки  облдержадміністрації 

10.Про хід виконання рішення обласної ради від14.12.2011 № 10-3/VІ  «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на 2012-2015  роки».  

 Данилевський 

 Валерій Вікторович                                - директор Департаменту освіти 

                                                                            і науки  облдержадміністрації 

11.Про виконання рішення обласної ради від 24.06.2011 № 6-2/VІ «Про обласну 

цільову програму розвитку позашкільної освіти на період до 2014 року. 

        Данилевський 

        Валерій Вікторович                                        - директор Департаменту освіти 

                                                                             і науки  облдержадміністрації 

 

12.Про хід виконання рішення обласної ради від 22.12.2006 № 6-3/5V «Про 

програму розвитку фізичної культури і спорту на 2010-2011 роки» (продовжено 

на 2014).  

 Зеленський 

 Максим Васильович                               - начальник   управління   сім’ї, 

                                                                            молоді   та         спорту 

                                                                            облдержадміністрації 

 

13.Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2006 № 6-3/V  «Про 

програму розвитку фізичної культури і спорту на 2010-2011 роки» (продовжено 

на 2014).  

Зеленський 

 Максим Васильович                               - начальник   управління   сім’ї, 

                                                                            молоді   та         спорту 

                                                                            облдержадміністрації 

 

 

14.Про хід виконання рішення обласної ради від16.10.2012 № 18-3/VІ «Про 

затвердження обласної цільової програми протидії торгівлі людьми на період 

до 2015 року».  

 Зеленський 

 Максим Васильович                               - начальник   управління   сім’ї, 



                                                                            молоді   та           спорту 

                                                                            облдержадміністрації 

 

 

15.Про хід виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VІ «Про 

обласну програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2018 

роки». 

 Суховий 

 Микола Олександрович                         - в.о.   начальника      управління 

                                                                                 культури облдержадміністрації 

16.Про виконання рішення обласної ради від 31.08.2007 №12-10/V  «Про 

обласну програму соціального розвитку гуртожитків Черкаського 

національного університету ім.Б.Хмельницького та поліпшення умов 

проживання студентів». 

 Артюх 

 Валентина Дмитрівна                             - проректор   з  адміністративно- 

                                                                                господарської    роботи     ЧНУ  

                                                                             ім.  Б.Хмельницького 

17.Про хід виконання рішення обласної ради від 26.08.2003 №11-6  «Молодій 

родині Черкащини – доступне житло». 

 Паливода 

 Олександр Васильович                           - директор           регіонального  

                                                                               управління          молодіжного  

                                                                               житлового            будівництва 

18.Про звернення депутатів обласної ради Т.Г. Руснак та С.А. Гнідої.  

Лега  

 Юрій Григорович                                    - голова    постійної     комісії 

 

Різне. 

1.Про лист Касяна В.П. (щодо вивчення питання фінансування КП 

«Черкасиоблкіно»). 

 

1.СЛУХАЛИ: Бабіченко С.В. Про звіт про виконання обласного бюджету за 

2014 рік. Доповідач проаналізувала основні аспекти щодо виконання бюджету 

області за 2014 рік, детальніше зупинилась на моментах, що стосуються освіти, 

культури та спорту, відповіла на поставлені запитання. 

ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету за 

2014 рік» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 



«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ:  Бабіченко С.В. Про внесення змін до рішення про обласний 

бюджет на 2015 рік. Світлана Володимирівна прокоментувала суть змін до 

бюджету в основному, детальніше зупинилась на змінах, що стосуються освіти, 

культури та спорту, прокоментувала розподіл коштів за пропозиціями 

депутатів. 

ВИСТУПИВ: Бієвець Ю.В. Він запропонував підтримати даний проект рішення 

і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення про обласний 

бюджет на 2015 рік» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ: Карманніка Р.В. Про Стратегію регіонального розвитку 

Черкаської області на період до 2020 року. Доповідач, зокрема, зазначив, що 

Стратегія враховує пріоритетні цілі та завдання, які передбачені Державною 

стратегією регіонального розвитку на період до 2020 року, а також комплекс 

заходів, спрямованих на підвищення конкурентоспроможності регіону, 

розвиток сільських територій, розвиток людського капіталу, екологічну безпеку 

та збереження довкілля. Наступним кроком є робота з розробки Плану заходів 

щодо  реалізації Стратегії на 2015-2017 роки, в якому відображено конкретні 

механізми реалізації зазначених цілей і завдань. У сфері освіти  наприкінці 2013 

року загальна кількість навчальних закладів нараховувала 1460 одиниць. Із них 

– 30 вищих, 23 професійно-технічних, 659 загальноосвітніх, 55 позашкільних та 

693 дошкільних навчальних заклади. На сьогодні в області функціонує 87 

освітніх округів (упродовж 2009-2013 років створено 58 освітніх округів). 

ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А. Вона запропонувала підтримати проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про Стратегію регіонального розвитку 

Черкаської області на період до 2020 року» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 



Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: Карманніка Р.В. Про Програму соціального і економічного  

розвитку Черкаської області на 2015 рік. Доповідач зазначив, що Програма 

включає  найбільш важливі заходи, що будуть здійснюватись в області, та є 

логічною складовою Стратегії розвитку області до 2020 року. Під час 

підготовки основних показників на 2015 рік Департаментом проаналізована 

значна кількість прогнозних публікацій центральних органів виконавчої влади, 

наукових установ і, зокрема, Інституту стратегічних досліджень при 

Президентові України і можу сказати, що однозначного спільного бачення 

перспектив немає. Пріоритетними завданнями є удосконалення мережі 

навчальних закладів, підвищення якості навчальних послуг, зміцнення 

матеріально- технічної бази навчально-виховних закладів, удосконалення 

системи позашкільної освіти, удосконалення системи підготовки молоді для 

потреб регіонального ринку праці, розвиток системи освіти впродовж життя; 

забезпечення соціальної підтримки сімей та дітей, профілактика соціального 

сирітства дітей, розвиток молодіжної політики, популяризація здорового 

способу життя та профілактика негативних явищ, забезпечення молоді житлом, 

покращення якості надання оздоровчих послуг.  

ВИСТУПИЛА: Величко Л.Г. Вона запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про Програму соціального і економічного  

розвитку Черкаської області на 2015 рік» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 14.02.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму впровадження у навчально-

виховний процес загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-

комунікаційних технологій «Сто відсотків» на період до 2015 року». Доповідач 

пояснив, що суть змін полягає в тому, щоб продовжити термін дії програми до 

01.01.2018 року, це дасть можливість придбавати та оновлювати комп’ютерну 

техніку за рахунок джерел, не заборонених законодавством. 

ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А., яка висловила думку, що сьогодні цей крок є 

необхідним для якісної підготовки учнів до складання незалежного тестування, 

запропонувала підтримати даний проект рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 14.02.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму впровадження у 



навчально-виховний процес загальноосвітніх навчальних закладів 

інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків» на період до 2015 

року»  і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 14.12.2011 № 10-3VІ «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2015 року». Доповідач зазначив, 

що зміни пов’язані з придбанням шкільних наборів LEGO з програмним 

забезпеченням для вивчення окремих предметів у 1-10 класах. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-3VІ «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2015 року» підтримати і внести 

на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: Чабан С.О. Про хід виконання рішення обласної ради від 

28.12.2010 № 3-10/VІ  «Про затвердження програми правової освіти населення 

Черкаської області на 2011-2015 роки». Доповідач, зокрема, зазначила, що 

протягом 2014 року проведено 4 засідання обласної МКМР з правової освіти 

населення, на яких розглянуто 18 питань актуального правоосвітнього 

характеру. До правоосвітньої роботи в області  залучено 73 громадські 

організації, з них: 51 є місцевими осередками, а 22 – територіальними. 

Протягом 2014 року органами юстиці області здійснювалася робота щодо 

надання безоплатної  первинної правової допомоги через громадські 

приймальні, прямі телефонні лінії та виїзні консультативні пункти. Протягом 

звітного періоду до громадських приймалень з надання первинної  правової 

допомоги безпосередньо звернулось 3186 осіб, в режимі роботи прямих 

телефонних ліній -1959. Робота щодо виконання програми продовжується. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г., який запропонував інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення. 



ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від 28.12.2010 № 3-10/VІ  «Про затвердження програми 

правової освіти населення Черкаської області на 2011-2015 роки». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

17.02.2012 № 13-4/VІ «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2012-

2015 роки». Доповідач, зокрема, зазначив, що станом на 01.02.2015 

затверджено 169 транспортних маршрути. Шкільними автобусами перевозяться 

7739 учнів (88.2% від потреби). В області за межею пішохідної доступності 

перебувають і потребують підвезення 8766 учнів (20% від загальної кількості) 

та 2067 педагогічних працівників. Організованим підвозом до місць навчання 

та додому охоплено 8766 (100№) учнів та 2067 учителів (100%). 2067 учителів, 

які користуються правом  безоплатного проїзду на час навчання 

забезпечуються спеціальними проїзними квитками на рейсовий автотранспорт. 

У 2014 році за кошти місцевого бюджету Жашківського району придбано 1 

шкільний автобус. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-4/VІ «Про обласну програму 

«Шкільний автобус» на 2012-2015 роки». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму  впровадження у навчально-

виховний процес інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків» на 

2012-2015 роки». Доповідач проаналізував інформацію про виконання 

програми, зокрема, зазначив, що станом на 01.01.2014  у загальноосвітніх 

навчальних закладах області за рахунок різних джерел фінансування 

встановлено 11467 комп’ютерів, у тому числі, 799 навчальних комп’ютерних 

комплексів. На один комп’ютер в області припадає 9,6 учня 1-11 класів та 6,4 

учня 5-11 класів. 



 Упродовж 2014 року за кошти місцевих бюджетів та спонсорські кошти 

придбано 200 сучасних комп’ютерів, на що витрачено 1 560,0 тис.грн. До 

мережі Інтернет мають доступ 639 загальноосвітніх навчальних закладів, що 

становить 100 %, в тому числі,  415 (65%) до швидкісного. Створено власні 

сайти у 528 (82,6%) загальноосвітніх навчальних закладах області. Робота щодо 

виконання програми продовжується. 

ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А., яка запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням програми. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням  

рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму  

впровадження у навчально-виховний процес інформаційно-комунікаційних 

технологій «Сто відсотків» на 2012-2015 роки». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про хід виконання рішення обласної ради 

від14.12.2011 № 10-3/VІ  «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на 2012-2015  роки». Доповідач зазначив, що 

станом на 02.02ю2015 в області природничо-математичні дисципліни 

викладають 2872 педагоги. Протягом 2011-2014 років здійснювалась підготовка 

учнів до міжнародного порівняльного  дослідження якості природничо-

математичної освіти ТІМSS, яке проводиться раз на чотири роки. На 

регіональному рівні проведено 11 моніторингів, які дозволили з’ясувати рівень 

навчальних досягнень 5996 учнів загальноосвітніх навчальних закладів із 

предметів природничо-математичного циклу. Підвищенню рівня інтересу та 

мотивації до вивчення природничо-математичних дисциплін, набуттю навичок 

роботи з текстовими технологіями сприяють інтелектуальні конкурси та 

турніри. 59 учнів області  з 2011 по 2014 роки стали переможцями ІV етапу 

олімпіад з дисциплін природничо-математичного циклу. 

ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А. Вона запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від14.12.2011 № 

10-3/VІ  «Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-

математичної освіти на 2012-2015  роки». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 



 

11.СЛУХАЛИ:  Данилевського В.В. Про виконання рішення обласної ради від 

24.06.2011 № 6-2/VІ «Про обласну цільову програму розвитку позашкільної 

освіти на період до 2014 року». Валерій Вікторович зазначив, що станом на 

01.01.2015 в області функціонує 55 позашкільних навчальних закладів та 14 

дитячо-юнацьких спортивних шкіл і клубів фізичної підготовки, а також Мала 

академія наук. У 2014 році створено філію позашкільного навчального закладу 

на базі вивільненого приміщення Лубенської загальноосвітньої школи І-ІІІ 

ступенів Кам’янської районної ради. Дообладнано  дитячу стаціонарну базу при 

Канівському міському центрі туризму, краєзнавства, спорту та екскурсій 

учнівської молоді Канівської міської ради як структурного підрозділу «Дитяча 

турбаза» на базі вивільненого приміщення дошкільного навчального закладу 

комбінованого типу №8 «Дзвіночок» Канівської міської ради. Протягом 2011-

2014 років 80 тис. вихованців позашкільних навчальних закладів області взяли 

участь у 3044 заходах регіонального рівня. В області дії 29 районних, міських 

відділень Черкаського обласного територіального відділення МАН, секційні 

заняття в яких відвідують близько 1000 учнів-слухачів. Досвід роботи «Клубу 

юних моряків з флотилією» Черкаської міської ради став переможцем 

Міжнародної виставки «Інноватика в світі України» і отримав Золоту медаль. 

6155 вихованців ПНЗ області взяли участь у міжнародних конкурсах, змаганнях 

і фестивалях. У зв’язку із закінченням терміну та виконанням завдань у 

повному обсязі Департамент освіти і науки просить зняти з контролю дану 

Програму. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала інформацію взяти до відома і 

зняти з контролю дану Програму. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, рішення обласної ради від 24.06.2011 

№ 6-2/VІ «Про обласну цільову програму розвитку позашкільної освіти на 

період до 2014 року» зняти з контролю. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

22.12.2006 № 6-3/5V «Про програму розвитку фізичної культури і спорту на 

2010-2011 роки» (продовжено на 2014). Доповідач зазначив, що станом на 

01.12.2014 в області створено 11 центрів фізичного здоров’я населення «Спорт 

для всіх». Ведеться постійна робота із забезпечення необхідними умовами 

підготовки близько 50 провідних спортсменів області для участі у змаганнях у 

складі збірних команд України. В області ведеться робота по створенню 



спеціальних спортивних класів з пріоритетних видів спорту. У 2014 році не 

проводився огляд-конкурс на кращу організацію фізкультурно-оздоровчої 

роботи серед фізкультурних організацій міст і районів. Визначення кращих 

спортсменів, тренерів області та роботи ДЮСШ області заплановано на І 

квартал 2015 року. На розгляд комісії та сесії підготовлено проект рішення про 

внесення змін до даної програми (продовжити термін дії).  

ВИСТУПИВ: Костогриз І.І. який запропонував інформацію взяти до відома. 

Членикомісії одноголосно підтримали дану пропозицію. 

 

13.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Доповідач сказав, що з метою вдосконалення 

та розвитку системи фізичної культури і спорту, забезпечення належних умов 

для заняття населення фізичною культурою і спортом, у зв’язку з тим, що не 

прийнята Державна програма розвитку фізичної культури і спорту на 2015-2019 

роки, є необхідність щодо продовження дії обласної програми розвитку 

фізичної культури і спорту в області на 2015-2019  роки. 

ВИСТУПИВ: Бієвець Ю.В., який запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

22.12.2006 № 6-3/V  «Про програму розвитку фізичної культури і спорту на 

2010-2011 роки» (продовжено на 2014) підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

14.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради 

від16.10.2012 № 18-3/VІ «Про затвердження обласної цільової програми 

протидії торгівлі людьми на період до 2015 року». Максим Васильович 

зазначив, що у 2014 році на засіданнях ради облдержадміністрації з питань 

сім’ї, гендерної рівності, демографічного розвитку та протидії торгівлі людьми 

розглядались питання про стан висвітлення місцевими засобами масової 

інформації проблеми торгівлі людьми, здійснення профілактики, запобіганню 

цьому явищу. Ведеться роз’яснювальна робота серед дітей з питань протидії 

торгівлі людьми на базі обласних центрів соціально-психологічної реабілітації 

дітей. Продовжується співпраця з Міжнародним жіночим  правозахисним 

центром «Ла-Страда-Україна» щодо навчання та підготовки спеціалістів 

психологічної служби до здійснення  просвітницької та профілактичної 

діяльності, зокрема, з питань попередження насильства над дітьми в сімейному 

та освітньому середовищі, торгівлі дітьми, експлуатації дитячої праці, а також з 

питань дотримання та захисту прав дитини. 



ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М. Вона запропонувала інформацію взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від16.10.2012 № 18-3/VІ «Про затвердження обласної 

цільової програми протидії торгівлі людьми на період до 2015 року». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

15.СЛУХАЛИ: Сухового М.О. Про хід виконання рішення обласної ради від 

30.01.2014 № 28-4/VІ «Про обласну програму поліпшення кінообслуговування 

населення на 2014-2018 роки». Доповідач надав інформацію щодо ходу 

виконання програми, він, зокрема, зазначив, що в області діє 105 кіноустановок, 

що здійснюють кінообслуговування населення. КП «Черкасиоблкіно» 

переведено на електронні носії (50 кінофільмів), що мають вагоме історичне та 

культурне значення для показу під час навчального процесу у загальноосвітніх 

закладах. У 2014 році розпочато роботу щодо визначення кількості 

кіноустановок для організації кільцевого постачання їх ліцензованими 

кінофільмами. Ця робота продовжується. Налагоджена співпраця з кіно 

митцями України – уродженцями Черкащини, завдяки якій відбувається 

поповнення обласного фільмофонду кращими вітчизняними та зарубіжними 

фільмами. 

ВИСТУПИЛА: Величко Л.Г., яка запропонувала підтримати інформацію і 

продовжити контроль за виконанням даної програми. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VІ «Про обласну 

програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2018 роки». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

16.СЛУХАЛИ:  Артюх В.Д. Про виконання рішення обласної ради від 

31.08.2007 №12-10/V  «Про обласну програму соціального розвитку 

гуртожитків Черкаського національного університету ім. Б.Хмельницького та 

поліпшення умов проживання студентів». Доповідач надала інформацію про 

стан виконання програми у 2014 році. Термін дії програми закінчився, є 

необхідність продовжити термін дії програми або прийняти нову. 



ВИСТУПИЛА: Гнідая С.А. Вона запропонувала вивчити питання і розглянути 

на наступному засіданні комісії. 

Члени комісії підтримали дану пропозицію одноголосно. 

 

17.СЛУХАЛИ:  Паливоду О.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

26.08.2003 №11-6  «Молодій родині Черкащини – доступне житло». Доповідач 

зазначив, що у 2014 році передбачено видатки на надання пільгових 

довготермінових кредитів громадянам на будівництво (реконструкцію) і 

придбання житла в сумі 843,59 тис. грн. За звітний період отримано з місцевих 

бюджетів коштів на надання пільгових довготермінових кредитів на загальну 

суму 1160,46 тис.грн. Кошти були використані на надання 4-х кредитів. 

ВИСТУПИВ: Костогриз І.І. Він запропонував інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даної програми.  

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням  

виконання рішення обласної ради від 26.08.2003 №11-6  «Молодій родині 

Черкащини – доступне житло». 

Голосування: 

«За» - 9; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

18.СЛУХАЛИ: Легу Ю.Г. Про звернення депутатів обласної ради Т.Г. Руснак та 

С.А. Гнідої.  Голова комісії зачитав звернення, в якому йдеться про сприяння у 

виділенні коштів для Шевченківської дитячо-юнацької спортивної школи. Він 

прокоментував ситуацію і сказав, що у змінах та доповненнях до рішення 

Черкаської обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

21.01.2015 № 36/VІ «Про обласний  бюджет  на 2015 рік»  у п.2  розділу 3 

зазначено,  що кошти в сумі 400.0 тис.грн. залишаються зарезервованими по 

КТКВ 130203 до урегулювання питання з утримання Дитячої - юнацької 

спортивної школи «Надія» ФСТ «Україна» та Дитячо-юнацької школи 

«Локомотив» ФСТ «Україна».  

ВИСТУПИЛА: Величко Л.Г., яка запропонувала інформацію взяти до відома. 

Члени комісії підтримали пропозицію одноголосно. 

 

Різне. 

На попередньому засіданні комісії було розглянуто звернення депутата 

обласної ради Касяна В.П. щодо вивчення питання фінансування КП 

«Черкасиоблкіно».  Члени комісії запропонували створити тимчасову комісію із 

залученням фахівців для вивчення даного питання. За інформацією заступника 

начальника управління культури Сухового М.О., комісію створено (голова 



Касян В.П.). Питання фінансування КП «Черкасиоблкіно» перебуває у стадії 

вивчення і буде розглянуто на одному з наступних засідань комісії. 

 

Голова комісії                                                                                         Ю.Г. Лега 

 

Секретар комісії                                                                                  Т.Г. Руснак 

 

 


